



# School of Social Work 社會工作學院

Bachelor of Social Work (Honours) Programme 社會工作榮譽學士課程

Higher Diploma in Social Work Programme 社會工作高級文憑課程 Programme Information 課程資訊





The programmes have been approved by the Social Workers Registration Board 課程已獲社會工作者註冊局資歷認可



Graduates are eligible to register as Registered Social Workers 畢業生可成為註冊社工

## Bachelor of Social Work (Honours) Programme 社會工作榮譽學士課程



	)F Level 資歷架構	QR Registration No. 資歷名冊登記號碼	Entry Point 入學點	Mode of Study and Programme Length 修讀方式及年期	Medium of Instruction 教學語言	
		15/003051/L5	Year 1 Entry 一年級入學	Full-time (4 Years) 全日制 (4 年)	English	
	5		Year 3 Entry 三年級入學	Full-time (2 Years) 全日制 (2 年)	supplemented with Chinese 英文輔以中文	
				Part-time Conversion (3 Years) 兼讀制轉制 (3 年)		

### Placements 實習

Study Mode 修讀模式 Placement(s) / Placement Preparation 實習 / 實習前準備	Year 1 Entry (Full-time) 一年級入學 (全日制)	Year 3 Entry (Fu <b>ll-</b> time) 三年級入學 (全日制)	Year 3 Entry (Part-time Conversion) 三年級入學 (兼讀制轉制)
Concurrent Placement(s) 實習	800 hours/小時 (400 hours/小時 x 2)	800 hours/小時 (400 hours/小時 x 2)	400 hours/小時
Placement Preparation or Related Activities 實習前準備/工作坊或相關活動	100 hours/小時	100 hours/小時	50 hours/小時

## **Career Prospect**

Graduates are qualified for taking up the frontline posts as a professional social worker at the equivalent rank of Assistant Social Work Officer (ASWO) in the Social Welfare Department or social welfare organizations.

### **Further Studies**

Graduates can pursue further studies in postgraduate programmes such as Master of Social Science, Master of Philosophy or Doctor of Philosophy programmes in Social Work, Social Welfare, Counselling, Sociology, Development Studies, Political Science and other related fields.

## 就業前景

畢業生可於社會福利署或社福機構擔任前線 專業社工,相等於助理社會工作主任 (ASWO) 職級職位。

## 深造機會

畢業生亦可選擇繼續進修研究院課程,包括 社會工作、社會福利、輔導、社會學、發展 研究、政治學等相關範疇之社會科學碩士、 哲學碩士或哲學博士課程。

### Social Work activities participated by students 學生參與之社會工作活動



Participating in community service 參與社區服務



Conducting an interview with a member of the community 與社區人士進行訪談



Visiting a modular social housing project 參觀組合社會房屋項目

## Higher Diploma in Social Work Programme 社會工作高級文憑課程



QF Level	QR Registration No.	Mode of Study and Programme Length	Medium of Instruction
資歷架構	資歷名冊登記號碼	修讀方式及年期	教學語言
4	22/000183/L4	Full-time (2 Years) 全日制(2 年)	

## Placements 實習

Concurrent Placement(s)	700 hours/小時
實習	(350 hours/小時 x 2)
Placement Preparation or Related Activities 實習前準備/工作坊或相關活動	100 hours/小時

## **Career Prospect**

Graduates are qualified for taking up the frontline posts as a social work practitioner (Registered Social Worker) at the equivalent rank of Social Work Assistant (SWA).

### **Further Studies**

Graduates can apply for Year 3 or Part-time Conversion Programme of the Bachelor of Social Work (Honours) Programme offered by Gratia Christian College subject to the academic performance. Students can also apply for top-up degree programmes (or senior year entry to degree programmes) related to social work or other programmes such as sociology, psychology, counselling, social service administration, etc.

## 就業前景

畢業生可擔任社會工作助理 (SWA) 同等職級 的社會工作從業者(註冊社工)前線職位。

## 深造機會

成績達到指定要求之畢業生可申請升讀宏恩 基督教學院的社會工作榮譽學士課程三年級 或兼讀制轉制課程,亦可申請與社會工作或 其他學科(如社會學、心理學、輔導、社會 服務管理等)相關的銜接學位課程(或高年 級入學的學位課程)。



## Admission Requirements 入學要求

### **Bachelor of Social Work (Honours) Programme**

#### **Year 1 Entry (Full-time):**

- Attain Level 3 in Chinese Language and English Language and Level 2 in Mathematics and Liberal Studies in the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE), i.e. 3322, applicants' scores in elective subjects will be considered as bonus points in the selection process; OR
- Hold equivalent qualifications; AND
- Pass an admission interview.

### **Year 3 Entry (Full-time):**

- Completed an Associate Degree or Higher Diploma in Social Work recognized by Social Workers Registration Board in Hong Kong or overseas; OR
- Completed the Higher Diploma in Social Work Programme of Gratia Christian College; AND
- Pass an admission interview.

### **Year 3 Entry (Part-time Conversion):**

- Completed an Associate Degree or Higher Diploma in Social Work recognized by Social Workers Registration Board in Hong Kong or overseas; OR
- Completed the Higher Diploma in Social Work Programme of Gratia Christian College; AND
- At least 3 years of relevant work experience; <u>AND</u>
- Pass an admission interview.

### 社會工作榮譽學士課程

### 一年級入學(全日制):

- 香港中學文憑試(HKDSE)中國語文及英國語文成 績達3級或以上,數學及通識教育達2級或 以上(3322);申請人的選修科目成績於甄選過程 中會視作額外加分考慮;或
- ●具備與中學文憑試同等學歷;及
- 必須通過面試。

#### 三年級入學(全日制):

- 修畢社會工作者註冊局認可之本地或海外社會工 作副學士或高級文憑課程;或
- 完成宏恩基督教學院之社會工作高級文憑課程;及
- 必須通過面試。

#### 三年級入學(兼讀制轉制):

- 修畢社會工作者註冊局認可之本地或海外社會工 作副學士或高級文憑課程;或
- ●完成宏恩基督教學院之社會工作高級文憑課程;及
- 至少三年相關工作經驗;及
- 必須通過面試。

## Higher Diploma in Social Work Programme

- Level 2 in five subjects including Chinese Language and English Language in the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) Examination (22222). Up to two Applied Learning subjects may be counted for admission purposes. Non-Chinese speaking students may use alternative qualifications in Chinese Language; OR
- Secondary school graduates from other education systems with results comparable to the above (for non-native speakers of Chinese, academic results in Chinese may not be required); OR
- Students having successfully completed a foundation diploma or Diploma Yi Jin; OR
- Successful completion of the Diploma in Pre-University Studies Programme offered by Gratia Christian College; OR
- Mature applicants aged 21 or above when admission is sought; AND
- Pass an admission interview.

□ admission@gratia.edu.hk

## 社會工作高級文憑課程

- 香港中學文憑試 (HKDSE) 中國語文及英國語文成 績達2級或以上及其餘三科科目達2級或以上 (22222),應用學習科目計算在內(最多兩科)。 非華語人士可以其他中國語文學歷取代;或
- 具備與中學文憑試同等學歷 (非華語人士可豁免中 文科成績);或
- 修畢基礎文憑課程、毅進文憑課程;或
- 完成宏恩基督教學院之大學基礎文憑課程;或
- •於入學年度年滿21歲;及
- 必須通過面試。

# Enquiry and Application 查詢及報名



5804 4143

www.gcc.edu.hk



(9) 5 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon (Exit C, MTR Shek Kip Mei Station) 九龍石硤尾偉智街5號 (港鐵石硤尾站C出口)



宏恩基督教學院

iAMgratian

Apply now

